

TOUR CODE: XMN6

GROUP PACKAGE SAVORING

6D
5N

MINNAN & CHAOSHAN

OVERSEAS CHINESE CULTURE

回味闽南与潮汕侨脉文化



TOUR HIGHLIGHT

旅
游
亮
点

LOCAL 4 + 5 STARS ACCOMMODATION
当地 4 + 5 星酒店

Shapowei	沙坡尾
Gulangyu Island	鼓浪屿
Chuxi Tulou Cluster	初溪土楼群
Longxi Ancient Village	龙溪古寨
Cihong Former Residence	陈慈黉故居
Teochew Ancient Town	潮州古城



MEAL HIGHLIGHT

膳
食
亮
点

Lobster, Abalone & Wine Cuisine
龙虾鲍鱼红酒风味

Chaozhou 18 Dishes
潮式十八碟

Braised Goose Cuisine
卤鹅风味

Braised Pork with Preserved Vegetables + Salt Baked Chicken
梅菜扣肉 + 盐焗鸡

Silver Oyster Omelette
银屏蚝烙

FIND OUT MORE!

更多详情



CONTACT
US NOW
联系我们!

03-21446888
03-9779 5509

10-1, Jalan Khoo Teik Ee,
Off Jalan Imbi, 55100, KL

✉ tour@goldendeluxe.my
ticketing@goldendeluxe.my

🌐 www.goldendeluxe.com.my

f [fb/GoldenDeluxeTravel](https://www.facebook.com/GoldenDeluxeTravel)



Shapowei



Gulangyu Island



Chuxi Tulou Cluster

DAY 1 KUALA LUMPUR ✈️ XIAMEN 吉隆坡 ✈️ 厦门

Assemble at KLIA International Airport for your flight to **Xiamen** International Airport.
Upon arrival, proceed to visit:

- **HuanDao Road** : One of the most iconic coastal scenic areas in Xiamen. It features a long stretch of coastline, golden sandy beaches, and open sea views, and is known as one of the most beautiful seaside corridors in the city.
- **Yanwu Bridge Viewing Platform** : A well-known scenic spot in Xiamen, offering close-up views of the impressive cross-sea bridge and panoramic sights of the city skyline, including the landmark Shimao Twin Towers.
- **Shapowei** : One of Xiamen's most iconic cultural and creative districts. Once a historic fishing harbor, it has been transformed into a vibrant area featuring art spaces, boutique shops, and leisure venues, making it a popular spot for sightseeing and photography.

集合于吉隆坡国际机场, 乘坐航班飞往**厦门**国际机场. 抵达后, 前往游览:

- **环岛路黄金海岸**: 厦门最具代表性的滨海风景区之一, 拥有绵延的海岸线、金色沙滩和开阔的海景, 被誉为厦门最美海滨长廊, 充分展现了“城在海上, 海在城中”的独特风貌.
- **演武大桥海上观景台**: 厦门知名的海景观景点, 可近距离欣赏跨海大桥的壮丽景观, 以及远眺厦门地标-世贸双子塔.
- **沙坡尾**: 厦门最具代表性的城市文化创意街区之一, 原为历史悠久的渔港区域, 现已发展为集艺术展览、特色商铺与休闲娱乐为一体的网红景点.



MOB / - / D

Mirama Hotel
OR SIMILAR

(Approx 3hrs)

DAY 2 XIAMEN - YONGDING 厦门 - 永定

After breakfast, proceed to visit :

- **Gulangyu Island (Include boat ride)** : A UNESCO World Cultural Heritage Site inscribed in 2017, renowned for its rich history and well-preserved architectural heritage. The island is pedestrian-only with no motor vehicles, offering a tranquil and scenic environment. It is widely known as the “Garden on the Sea” and the “Island of Music.”

Then, proceed to **YongDing** and visit:

- **Chuxi Tulou Cluster (Include buggy)** : As an important part of the UNESCO World Heritage-listed Fujian Tulou, it showcases a unique collection of circular and square earthen buildings built along the hillside, embodying the architectural wisdom and enduring traditions of the Hakka community.
- **Jiqing Lou** : One of the oldest and largest circular earthen buildings in Fujian. Built in 1419 during the Ming Dynasty with a history of over 600 years.
- **Shanqing Lou** : One of the well-preserved circular tulous in the Chuxi Tulou Cluster.
- **Shengqing Lou** : Built in 1799, Shengqing Tulou is a distinctive square tulou in the Chuxi Tulou Cluster, featuring a unique inner-and-outer square layout.

早餐后, 参观:

- **鼓浪屿(含游船)**: 一座以历史文化与建筑遗产著称的海岛景区, 2017年被列入《世界文化遗产名录》. 岛上无机动车通行, 环境安静优美, 被誉为 “海上花园”“钢琴之岛”.

随后, 前往**永定**游览:

- **初溪土楼群(含电瓶车)**: 世界文化遗产“福建土楼”的重要组成部分. 土楼群依山而建, 由圆楼和方楼错落组成, 展现了客家人独特的建筑智慧与传统文化.
- **集庆楼**: 福建现存最古老的大型圆形土楼之一, 拥有600多年历史.
- **善庆楼**: 初溪土楼群中保存完好的圆形土楼之一.
- **绳庆楼**: 建于1799年, 位于福建永定初溪土楼群, 是一座独特的方形土楼, 由内外两座方楼组成.



B / - / D

Tianzi Hot Spring
Holiday Resort
OR SIMILAR

FREE大赠送

Hot Spring Experience,
Please prepare own swimsuit
温泉体验, 请自备泳衣





○ Xiqi Village



○ Longxi Ancient Village

DAY
3

(Approx 3hrs) (Approx 1hr)
YONGDING - JIEYANG - TEOCHEW
永定 - 揭阳 - 潮州



B / L / D



Kyriad
Marvelous Hotel
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to **JieYang** and visit:

- **Xiqi Village** : A traditional Chaoshan village with over 800 years of history, featuring natural rural scenery and local vernacular architecture that reflects the region's traditional village life and culture. It was also one of the filming locations for <Dear You>.
- **Xima Road, Jieyang Ancient Town** : One of Jieyang's most iconic historic streets, featuring distinctive arcade-style architecture, authentic Chaoshan delicacies, and time-honoured shops.

After that, transfer to **Teochew** and visit:

- **Longxi Ancient Village** : A centuries-old traditional Chaoshan village, featuring well-preserved residences, ancestral halls, and ancient lanes that showcase the rich cultural heritage and architectural charm of the region.

早餐后, 驱车前往番禺, 参观:

- **西淇村**: 一座拥有800余年历史的潮汕古村, 以自然田园景观与本地民居建筑为主, 展现了潮汕地区传统乡村的生活气息与人文特色. 此外这里也是电影《给阿嬷的情书》的取景地之一.
- **揭阳古城**: 揭阳最具代表性的历史街区之一, 保留着独特的骑楼建筑和浓郁的潮汕风情, 汇聚众多传统小吃与老字号店铺.

随后, 前往潮州参观:

- **龙湖古寨**: 一座拥有数百年历史的潮汕传统古村落. 古寨保存了大量明清时期的民居、祠堂和古巷, 展现了浓厚的潮汕文化底蕴与传统建筑特色.

DAY
4

(Approx 1hr) (Approx 1hr) (Approx 1hr)
TEOCHEW - CHENGHAI
- SHANTOU - TEOCHEW
潮州 - 澄海 - 汕头 - 潮州



B / L / -



Kyriad
Marvelous Hotel
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to **Chenghai** and visit:

- **Cihong Former Residence** : A late Qing Dynasty mansion of overseas Chinese merchant Chen Cihong, one of the largest overseas Chinese residences in Lingnan with a blend of Chinese and Western styles.

Then, proceed to **Shantou** and visit:

- **Xiaogongyuan Old Town Arcade Complex** : A landmark historic district in Shantou known for its arcade-style architecture, reflecting its heritage as a modern trading port city.
- **Yufeng Bureau** : A modern-era overseas Chinese remittance institution in Chaoshan, witnessing the region's financial and trade history.

After that, transfer back to **Teochew** to visit:

- **Teochew Ancient Town** : A nationally recognized historic and cultural city in China, featuring a well-preserved Lingnan urban layout centered around Guangji Bridge, Kaiyuan Temple, and Paifang Street, reflecting the profound historical heritage and distinctive urban culture of the Chaoshan region.

早餐后, 驱车前往澄海游览:

- **陈慈黄故居**: 潮汕地区著名侨文化建筑代表, 也被誉为“岭南第一桥宅”, 展现了华侨在海外经商致富后回乡建宅的历史背景.

随后, 前往汕头参观:

- **小公园老城骑楼建筑群**: 汕头标志性历史街区, 以骑楼建筑群著称, 展现近代城市文化与通商口岸风貌.
- **裕丰银信局**: 潮汕地区近代侨汇机构, 见证华侨金融往来历史.

接着, 返回潮州游览:

- **潮州古城**: 中国历史千年文化名城, 保存完整的岭南古城格局, 以广济桥、开元寺及牌坊街为核心, 展现了潮汕地区深厚的历史积淀与独特的城市文化风貌.



Teochew Ancient Town



Great Goddess Bailu



Xiaogongyuan Old Town Arcade Complex

(Approx 3hrs)

DAY 5 TEOCHEW - XIAMEN 潮州 - 厦门



B / L / -

Mirama Hotel
OR SIMILAR

After breakfast, transfer to **Xiamen** and visit:

- **Bailuzhou Park** : A comprehensive urban park located in central Xiamen, surrounded by lakes and scenic landscapes, offering harmonious views of the modern skyline and reflecting the city's liveable environment.
- **Great Goddess Bailu** : One of Xiamen's landmark sculptures, located in the lake scenic area, where fountains, night views, and the city skyline combine to showcase the city's unique aesthetic charm.
- **ZhongShan Road Pedestrian Street** : A landmark historic commercial district in Xiamen, featuring well-preserved arcade-style architecture and a blend of traditional and modern commerce, reflecting the city's treaty-port history and urban development.

早餐后, 驱车前往厦门参观:

- **白鹭洲公园**: 位于厦门核心城区的综合性城市公园, 湖水环绕, 景观优美, 与现代城市天际线相映成趣, 展现厦门宜居城市风貌。
- **白鹭女神雕像**: 厦门城市地标性雕塑之一, 位于湖心景观区, 与喷泉、夜景及城市天际线相互映衬, 展现厦门独特的城市美学。
- **中山路步行街**: 厦门标志性历史商业街区, 保存完整的骑楼建筑群, 融合传统与现代商业形态, 是展现厦门开埠文化与城市发展的重要窗口。

DAY 6 XIAMEN ✈ KUALA LUMPUR 厦门 ✈ 吉隆坡



B / MOB

After breakfast, free & easy until check out hotel and transfer to the airport for a flight back to Kuala Lumpur with sweet memories.

早餐后, 您可自由活动或探索厦门市, 直到傍晚送往机场乘搭客机返回美丽家园。

COMPULSORY TOUR 保证自费项目 - RMB480/PAX

- Old Courtyard Garden 老院子民俗文化风情园
- Min Nan Legend Show 闽南传奇秀
- Chaoshan Yingge Show 潮汕英歌舞
- DIY Chinese Red Peach Kueh 手工DIY红桃粿
- Xiamen Night City Tour 车游厦门夜景



Cihong Former Residence



ZhongShan Road Pedestrian Street

Remark 备注

The duration & sequence of all places of interest & scenic spots are subject to change or amend without prior notice in the event of any unforeseen circumstances such as weather condition, acts of nature, local public holiday, religion festival & traffic condition. There will be no refund or replacement if the tour affected by the above issue. 景区内所有景点的停留时间, 游览次序及观光地点, 最终以景区公布为准。如因天气或其他因素或会做删减/停开, 不作任何补偿及退款, 敬请谅解

DEPARTURE DATE & FLIGHT DETAILS 出发日期 & 航班详情

ALL IN TOUR FARE 全包价

RM

Adult 成人 : _____ per adult

Child with bed 小孩占床 : _____ per child

Child no bed 小孩不占床 : _____ per child